聖徒交通

Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們,願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。
 We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、教會禱告聚會將在週二晚間在梁弟兄家舉行,盼望主興 起更多禱告勇士,一同來到主寶座前敬拜與祈求。 May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our prayer meeting on Tuesday night at brother Timothy Liang's house. (20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789. 909-563-2628)
- 三、本週五讀經聚會將在會所舉行,內容爲「帖撒羅尼迦後書」第三章,請弟兄姊妹預讀神寶貴的話語,一同來分享。(6:45 pm 愛筵, 7:30 pm 聚會) Friday night Bible study will be held here, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30 p.m.
- 四、我們將在六月三、十、十七日三個主日上午舉行「福音真理」課程,時間由上午九時半至十時二十分,歡迎弟兄姊妹預留時間參加。(本課程將在二樓舉行)
 We will conduct a series of special training classes titled "The Truth of the Gospel" in three consecutive Sundays starting 6/3/07. Please reserve your time in advance to attend these classes.

成人主日學將由七月份開始爲期一年的「信徒造就」的課程,時間爲每主日上午九時半至十時二十分,(每月最後主日爲傳福音聚會,是次成人主日學將暫停一次)。爲方便講義的預備,請您在招待處報名參加。

We will start in 7/2007 the Adult Sunday School "Edification for Saints" for a term of a year. The class schedule will be from 9:30 AM to 10:20 AM every Sunday morning. No class will be held on the last Sunday of the month because of the Gospel meeting. In order for us to prepare enough copies of the course materials, please sign up at your earliest convenience.

聖 迦 谷 基 督 徒 聚 會

Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

Sunday Worship

9:30a.m. 主日學

Sunday School

10:30a.m.

詩歌讚美

Praise and Worship

擘餅記念主

Breaking of Bread

12:00a.m.

信息交通

Message Sharing

週二禱告聚會

Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m. 敬拜及代禱

Worship and Pray

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m. 聚會

Worship and Study

Address: 293 Brea Canyon Rd., Walnut, CA 91789



Tel: (909) 563-2628 / (626) 731-1158

Website: www.casgv.org; E-mail: casgv@aol.com

二〇〇七年五月二十七日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會: 冷晶,錢弘

『你們也應當如此行,爲的是記念我。』(路廿二19)

二、信息聚會:

領詩:呂兆慶 (332) 故事:梁袁質慧

信息:顧志成 報告:沈保羅

主題: 十字架的救恩

羅 1:16 我不以福音為恥·這福音本是 神的大能、要救一 Rom 1 切相信的、先是猶太人、後是希利尼人。

- 詩 145:8 耶和華有恩惠、有憐憫、不輕易發怒、大有慈愛。 9 耶和華善待萬民、他的慈悲、覆庇他一切所造 的。10 耶和華阿、你一切所造的、都要稱謝你・ 你的聖民、也要稱頌你、11 傳說你國的榮耀、談 論你的大能・12 好叫世人知道你大能的作爲、並 你國度威嚴的榮耀。13 你的國是永遠的國、你執 掌的權柄、存到萬代。
- 太 6:13 不叫我們遇見試探·救我們脫離兇惡。因爲國度、 權柄、榮耀、全是你的、直到永遠、阿們。
- 約 19:30 耶穌嘗〔原文作受〕了那醋、就說、成了·便低下 頭、將靈魂交付 神了。
- 啓 21:5 坐寶座的說、看哪、我將一切都更新了。又說、你 要寫上,因這些話是可信的、是真實的。6 他又對 我說、都成了。我是阿拉法、我是俄梅戛、我是初、 我是終。我要將生命泉的水白白賜給那口渴的人喝。
- 一、國度、能力、榮耀、全是神的、直到永遠
- 二、世界的能力
- 三、十字架的大能
- 四、基督裏能力的呼召

May 27, 2007

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Jing Leng, Joseph Chien "Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Larry Leu; Interpreter: Michelle Liang
Message: Fandy Ku; Announcer: Paul Shen

Sermon: The Salvation of the Cross

Scriptures: Rom 1:16; Ps 145:8-13; Mt 6:13; Jo 19:30; Re 21:5,6

Rom 1:16 ...the gospel, ...is the power of God for salvation to everyone who believes.

Ps 145:8-13 The LORD is gracious and merciful; slow to anger and great in lovingkindness. 9 The LORD is good to all, and His mercies are over all His works. 10 All Your works shall give thanks to You, O LORD, and Your godly ones shall bless You. 11 They shall speak of the glory of Your kingdom and talk of Your power; 12 To make known to the sons of men Your mighty acts and the glory of the majesty of Your kingdom. 13 Your kingdom is an everlasting kingdom, and Your dominion endures throughout all generations.

- I. "For Yours is the kingdom and the POWER and the glory forever, Amen"
- II. Cruelties of the Power of the World
- III. Confirmation of the Power of the Cross, "It is finished"

Jo 19:30 When he had received the drink, Jesus said, "It is finished." With that, he bowed his head and gave up his spirit.

Rev 21:5-6 He who sits on the throne said, "Behold, I am making all things new." And He said, "Write, for these words are faithful and true." 6 Then He said to me, "It is done."

IV. Calling to the Power of Free Will in Christ